



“國防教育營”徵求家長同意書

敬啟者：

本校將參加由教育暨青年局主辦，澳門童軍總會承辦的“國防教育營”活動，舉行日期定於2015年5月4日(一)至5月9日(六)，地點為中山國防教育訓練基地，對象為所有就讀初中二年級的學生。有關活動已納入學年中實際進行教學活動的時間。

是次活動的目的是透過各項訓練，加強愛國主義教育，讓學生學習求生技能，增強學生紀律性、磨練意志、提高自信及培養青少年的德育觀念。

現隨函附上家長同意書，敬希 貴家長於3月16日(一)前將下列同意書交回班主任。

此致

貴家長先生台啟

粵華中學 校務處
二零一五年三月十一日

✂

“國防教育營”家長同意書

本人同意/不同意(請在適當的方框內加上✓) 敝子弟參與由教育暨青年局舉辦的國防教育營活動，聲明會遵守/督促子女遵守各項衛生指引，並同意教育暨青年局應因流感的最新發展情況，按照澳門衛生局疾病預防控制中心和當地衛生部門的要求而採取一切必要的措施。

- * 註 :1. 凡參加本活動的同學請於3月23日(一)前遞交註冊西醫生簽署之健康證明(俗稱「醫生紙」)及「身體健康狀況申報及責任聲明書」(附件)給班主任。
恕不接受中醫生之證明書,請見諒。
2. 凡參加本活動的同學而身體有特殊情況(如過敏體質、先天性疾病、慢性疾病等),必須告知班主任並在「身體健康狀況申報及責任聲明書」中聲明。
3. 煩請貴家長留意貴子弟之證件有效日期是否為兩個月(即2015年7月前)。如遇過期者,請立即辦理。

學生姓名：_____ 班級：_____ 學號：_____ 家長簽名：_____

2015年____月____日

11th March, 2015

“The National Defense Education Camp”

Dear Parents,

Our School will be participating in “The National Defense Education Camp” organized by the DSEJ (Direcção dos Serviços de Educação e Juventude / Education and Youth Affairs Bureau) and conducted by the Scout Association of Macau. It will be held from **4th May 2015 to 9th May 2015** (Monday to Saturday) at the National Defense Training Centre in Zhongshan, China. The target trainees of this course are the Form2 / Junior 2 students. This event is a part of the school annual extra-curricular plan.

The objective of this activity is to strengthen our students' patriotism through different kinds of trainings, which we hope would enhance students' discipline and virtues, and increase their endurance and confidence.

Kindly sign the attached letter of consent which is to be submitted to your son's class teacher before **Monday, 16th March 2015**.

Thank you for your attention to this matter.

General Office

✂-----

“The National Defense Education Camp”-- Letter of Consent

I allow / do not allow (please tick the appropriate box) my son to join the National Defense Education Camp organized by the DSEJ (Education and Youth Affairs Bureau). I hereby declare that I shall remind my son to follow and obey all the health and hygiene guidelines of the Health Department. Also, I give my consent to the DSEJ to take any necessary actions as advised by the Macau Centre for Disease Control and Prevention and the local health department in China.

*** NOTE :**

- Every student joining this camp is required to submit the following certificates before **Monday, 23rd March 2015**.
 - a health certificate signed by a registered Western medical practitioner
 - a Health and Responsibility Declaration certificate provided by the DSEJ (attachment)
- Should a student has special health conditions (e.g. allergy, hereditary diseases, chronic diseases, etc.), he must notify his class teacher and specify it in the Health and Responsibility Declaration certificate (attachment).
- Kindly check the expiry date of your child's I.D and Home Visit Permit. Please renew them in relevant authorities as soon as possible when you find they are not valid in at least two months (before July 2015).

Student: _____ Form: _____ No: _____ Parent's signature: _____

Date: _____